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اختصاص اعتبار يک هزار ميلياردي
 براي ساماندهي پسماند

ي��ک نماين��ده مجلس نفوذ ش��يرابه هاي 
ناشي از پسماند به محصولات کشاورزي، 
آب ه��اي زيرزمين��ي و آب ش��رب را يکي 
از عوامل موثر ش��يوع س��رطان دس��تگاه 
گوارشي در استان هاي شمالي دانست. جبار 
کوچکي نژاد در گفتگو با خانه ملت، با بيان 
اينکه دولت 7 هزار ميليارد تومان در بودجه 97 براي مديريت پسماند و 
ريزگرد از محل صندوق ذخيره ارزي پيش بيني کرده بود، گفت: مجلس 
براساس سياست هاي کلي و قانون برنامه ششم اين بودجه را به دليل 
منافات با قانون رد کرد. وي با بيان اينکه ساماندهي پسماند اولويت مهم 
استان هاي شمالي است، گفت: مجلس در بررسي درآمدهاي بودجه اي 
1000 ميليارد تومان از محل اعتبارات عوارض آلايندگي براي ساماندهي 
پس��ماند با اولويت اس��تان هاي ش��مالي در نظر گرفت و اگر اين مبلغ به 
صورت دقيق مديريت و هزينه ش��ود مي توان با آن بخش��ي از معضل 

جدي پسماند در استان هاي شمالي را حل کرد. 

گاز گرفتگي جان 3 شهروند مرودشتي را گرفت
فرمانده انتظامي شهرستان مرودشت از فوت 3 نفر از اعضاي يک خانواده 
بر اثر بي احتياطي در استفاده از وسايل گرمايشي در آن شهرستان خبر داد. 
به گزارش ايلنا، سرهنگ اسماعيل زراعتيان بيان کرد: در پي اعلام مرکز 
فوريت هاي پليسي 110 مبني بر حادثه گاز گرفتگي 3 نفر در روستاي 
گلدشت علبان از توابع شهرستان مرودشت، بلافاصله تيمي از عوامل 
انتظامي به همراه ديگر نيروهاي امدادي به محل حادثه اعزام شدند. وي 
افزود: در بررسي هاي صورت گرفته و گزارش پزشک قانوني، مشخص 
شد که 3 نفر از اعضاي يک خانواده که در حال استراحت در منزل خود 
بودند به دليل سهل انگاري در نصب غيراستاندارد لوله هاي بخاري دچار 
مسموميت شده و جان خود را از دست داده اند. فرمانده انتظامي شهرستان 
مرودشت به رعايت نکات ايمني در نصب وسايل گاز سوز به ويژه لوله 

بخاري، براي پيشگيري از چنين حوادث دلخراشي تاکيد کرد.

جان باختن ورزشکار سيستان وبلوچستان
 براثر تيراندازي افراد شرور

 مسئول کميته پرس سينه هيئت بدنسازي سيستان وبلوچستان در محور 
ايرانشهر –خاش هدف تيراندازي افراد شرور قرار گرفت و جان خود را از 
خبر  داد.  به گزارش ايسنا  رييس هيئت بدنسازي و پرورش اندام سيستان 
و بلوچستان در تشريح جزييات اين خبر گفت: افراد شرور با لباس ملبس 
و پليس نما، بامداد روز گذشته )شنبه( خودروي محمد عناني و شريف زاده 
از ورزشکاران بدنسازي استان را که از مسابقات ددليفت شرق کشور در 
چابهار بازمي گشتند را در 35 کيلومتري محور ايرانشهر به خاش توقيف 
مي کنند . محمد پرست افزود: اين افراد شرور که انگيزه شان مشخص 
نيست اين دو ورزشکار را به گروگان مي گيرند که دراين حين محمد عناني 
تصميم به فرار از دست گروگانگيران مي گيرد . وي گفت: افراد شرور به 
محمد عناني حين فرار تيراندازي مي کنند که وي بر اثر اين تيراندازي 
جان خود را از دست مي دهد . محمد پرست همچنين گفت: افراد شرور و 
راهزنان پس از کشتن مسئول پرس سينه هيئت بدنسازي استان از محل 

متواري مي شوند و شريف زاده نيز از چنگال آنها رها مي شود.

توضيح روابط عمومي نمايشگاه شهرآفتاب در 
خصوص پخش يک خبر نادرست در فضاي مجازي

طي روزهاي گذش��ته خبري مبني بر فروپاش��ي س��الن هاي جنبي 
نمايش��گاه بين المللي ش��هرآفتاب در حين برگزاري نمايش��گاه طب 
س��نتي بطور گس��ترده و قاب��ل تاملي در برخ��ي کانالهاي تلگرامي و 
شبکه هاي اجتماعي منتشر شده است، خبري که توام با طرح شائبه ها 
و ابهامات و اتهامات بي سندي تبديل به بهانه اي براي نقد غيرمنصفانه 
مديريت ش��هرداري و مجموعه ش��هر آفتاب ش��ده اس��ت، در همين 
زمينه روابط عمومي مجموعه بين المللي نمايش��گاه ش��هر آفتاب با 
صدور اطلاعيه اي به اين جوسازي و خبر تحريف شده واکنش نشان 
داده اس��ت:در پي برگزاري نخس��تين نمايشگاه کتاب در ارديبهشت 
س��ال 1395 در مجموعه نمايش��گاه هاي بين المللي شهرآفتاب و به 
منظور افزايش متراژ فضاي نمايش��گاهي تعدادي س��ازه هاي چادري 
موقت توس��ط مديران س��ابق شهرداري تهران و سازمان هاي وابسته 
به آن، احداث گرديد و از آن جا که اين س��ازه ها صرفا براي اس��تفاده 
کوتاه مدت ساخته شده بود، از قابليت ها و استحکام کافي به منظور 
اس��تفاده در بلند مدت برخوردار نبوده اس��ت. بنابراين با درخواس��ت 
مديرعام��ل جدي��د نمايش��گاه بين المللي ش��هرآفتاب، جناب آقايان 
دکتر نجفي ش��هردار تهران و دکتر مکارم معاونت مالي و اقتصادي 
شهري ش��هرداري، مهندس هاشمي رفسنجاني رئيس شوراي شهر 
و برخي از مديران ش��هرداري و اعضاي ش��وراي ش��هر در دو نوبت و 
در تاريخهاي 1396/10/4 و 18 /96/10 از س��ايت نمايش��گاه ش��هر 
آفت��اب بازدي��د کردند که در همان تاريخ بر لزوم جمع آوري س��ازه ها 
و چادرهاي موقت تاکيد، و احداث س��ازه هاي جديد با اس��تاندارد بين 
المللي متناسب با پلان و طرح اوليه در دستور کار قرار گرفت که اين 
مهم توس��ط ش��هردار محترم تهران در مصاحبه با خبرنگاران اعلام 
گرديد.متاس��فانه بارش س��نگين برف و باد و بوران ش��ديد در تاريخ 
96/11/7 که باعث وارد آمدن خس��ارات چندي در بس��ياري از نقاط 
کش��ور و نيز پايتخت گرديد، س��بب آسيب ديدن تعدادي از چادرهاي 
مذکور ش��د، که در همان زمان تيم مديريتي نمايش��گاه بين المللي 
ش��هرآفتاب گزارش اين حادثه را به معاونت مالي و اقتصاد ش��هري، 
س��ازمان بازرس��ي، معاونت خدمات شهري و محيط زيست، سازمان 
فناوري اطلاعات و ارتباطات ش��هرداري تهران و ش��رکت بيمه شهر 
ارائه و بلافاصله تيم کارشناسان سازمان هاي مربوطه از صدمه وارد 
شده به سازه چادرهاي موقت بازديد و با گزارش کارشناسي مراتب را 
به مراجع و نهادهاي مربوطه در شهرداري تهران اعلام نمود. در همين 
راستا شرکت نمايشگاه بين المللي شهرآفتاب به عنوان بهره  بردار با 
همکاري س��ازمان فناوري اطلاعات و ارتباطات ش��هرداري تهران و 
ارگان هاي مرتبط، پايان اسفندماه سالجاري را براي جمع آوري کليه 
سالن هاي چادري تعيين کردند، که در اين بين همانطور که ذکر شد 
تعدادي از آنها در اثر بارش برف سنگين آسيب ديدند، بديهي است، 
طبق برنامه از قبل مدون شده کليه چادرهاي مذکور در زمان موعد 
جمع آوري مي شوند.در ادامه براي روشن تر شدن موضوع موارد ذيل 
به اطلاع مي رس��د:1- آس��يب ديدن چادرهاي موقت فوق به تاريخ 
1396/11/7، يک ماه قبل از برگزاري نمايش��گاه طب س��نتي و طب 
جايگزين بوده و هيچ ارتباط و همزماني با اين نمايشگاه ندارد.2- عدم 
برگزاري نمايشگاه کتاب در سال آينده ارتباطي با موضوع آسيب ديدن 
چادرهاي موقت نداشته چراکه اين تصميم در آذرماه و قبل از آسيب 
ديدن اين چادرهاي موقت و براي احداث سالن هاي جديد نمايشگاه 
در س��ال 1397 گرفته ش��ده اس��ت.3- نکته قابل تامل در خبر منتشر 
ش��ده اين اس��ت که نحوه تنظيم خبر به گونه اي اس��ت، که بدنبال القا 
کردن اين موضوع به مخاطب اس��ت که گويي ديواره ها و س��ازه هاي 
اصلي و فلزي نمايشگاه شهرآفتاب دچار فروپاشي شده اند! در حاليکه 
همانطور که اشاره شد و در تصاوير نيز کاملا پيداست، ديواره و سقف 
س��النهاي موقت مذکور چادري بوده اند لذا بارش س��نگين برف باعث 
شده است، که در بخشهايي از تعداد معدودي از اين سالنها شاهد تغيير 
ظاه��ر آن باش��يم، ام��ري که با توجه ب��ه حجم قابل توجه بارش برف 
طبيعي و بديهي به نظر مي رس��د. 4- عدم ترميم و برپاکردن مجدد 
چادرهاي آسيب ديده مذکور نيز به دليل فاصله زماني کوتاه بين اين 
حادثه تا زمان جمع آوري نهايي اين سالنهاي موقت و براي جلوگيري 

از اتلاف انرژي و هزينه هاي غيرضروري بوده است.

پيشخوان

اجتماعی

افزايش مصرف سيگار و قليان در بين زناننظارت بر عملکرد پليس با دوربين هاي البسهکمک 1300 ميلياردي دولت به حمل و نقل عمومي
معاون عمراني وزير کشور گفت: دولت 
بي��ش از 1300 ميليارد تومان به بخش 
حمل و نقل عمومي در س��ال 97 کمک 
بلاعوض مي کند. س��يدمحمد افشاني 
گف��ت: يکي از مهمترين ش��اخص هاي 

برقراري عدالت اجتماعي اين است که طبقات ضعيف که امکان 
استفاده از خودروي شخصي ندارند از حمل و نقل عمومي استفاده 
کنن��د و ب��ه راحتي به مراکزي بروند که مي خواهند کارش��ان را 
انجام دهند. وي با اش��اره به حمايت جدي دولت در اين زمينه، 
گف��ت: ب��ه همين دليل وزارت کش��ور با دس��تور آقاي رحماني 
فضل��ي يک��ي از مهمترين اولويت هايش بهب��ود ناگان حمل و 
نقل عمومي در بخش باري و مس��افري ش��د که هر دو برنامه در 

دستور کار است.

رئي��س پلي��س پيش��گيري ني��روي 
انتظامي ب��ا بيان اينک��ه براي 23 هزار 
نيروي 56 کلانتري از سراس��ر کش��ور 
کلاس ه��اي تعال��ي رفت��ار برگ��زار 
مي کنيم، گفت: اس��تفاده از دوربين در 

لباس ماموران در سه استان اصفهان، خراسان و تهران بزرگ 
به صورت پايلوت اجرايي مي شود. سردار محمد شرفي با اشاره 
به سند تحول کلانتري ها گفت: سند تحول کلانتري ها در سه 
مقطع کوتاه مدت، ميان مدت و درازمدت تدوين و مقرر شد؛ ابعاد 
مختلف کلانتري ها در آن در نظر گرفته ش��ود. او تصريح کرد: 
بيشترين دغدغه و نگراني ما در بعد انساني، توانمندي هاي منابع 
انساني و اصلاح رفتارها در کلانتري ها و پاسگاه ها بود به ويژه 

در برخي موارد نوع رفتار برخي نيروها مورد نقد بود.

معاون اجتماعي وزير بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکي گفت: ميزان مصرف 
س��يگار، قليان و اعتياد در بين دختران 
و زنان نسبت به گذشته افزايش يافته 
است. محمد مهدي ايازي در پاسخ به 

س��والي درباره اينکه در س��ال هاي اخير ميزان مصرف سيگار و 
قليان در بين زنان افزايش يافته است، اظهار کرد: بله، متاسفانه 
پاس��خ مثبت اس��ت و در س��ال هاي اخير شاهد اين هستيم که 
ميزان مصرف س��يگار، قليان و اعتياد در بين زنان در کش��ور 
بيش��تر ش��ده اس��ت. اين مقام مسئول همچنين افزود: در مورد 
علل اين افزايش مرکز پژوهش هاي ستاد مبارزه با مواد مخدر 
تحقيقاتي انجام داده اس��ت که بهتر اس��ت مسئولان اين ستاد 

خودشان اعلام کنند.

اخــبار شـهرستان

تشديد فعاليت راهدارخانه »خلک« کوهرنگ براي خدمات رساني به گردشگران 

تجهيزات هلال احمر مي تواند به کاهش 
آسيب ها در گلستان کمک کند 

60درصد نياز کشور به عايق هاي رطوبتي در استان مرکزي 
توليد مي شود 

مدير عامل شرکت توزيع برق ايلام: يکي از مصاديق 
بارز مدنيت تعهد در برابر سرمايه هاي ملي است

ارتقاء نيروي انتظامي شهرستان "ري" از سرکلانتري به ستاد فرماندهي بليت سفرهاي نوروزي بدون هيچگونه افزايشي پيش فروش مي شود
تجـارت- علـي کيوانـي ري: پ��س 
از س��الها پيگي��ري، س��اختار نيروي 
انتظامي شهرستان ري از سرکلانتري 
به ستاد فرماندهي ارتقا يافت.هدايت 
ا... جمالي پور معاون اس��تاندار تهران 
و فرمان��دار اي��ن شهرس��تان با اعلام 
اين خبر خوش، گفت: »در راس��تاي 
پيگيري هاي صورت گرفته، مطالبه به 

حق مردم شهرستان ري، در خصوص ارتقا ساختار نيروي 
انتظامي شهرستان ري از سرکلانتري به ستاد فرماندهي، 
با مساعدت سردار رحيمي فرماندهي انتظامي تهران بزرگ 
و لطف سردار اشتري فرماندهي نيروي انتظامي کل کشور، 
اين امر محقق شد.«وي افزود: »شهرستان ري برغم اين 
که پس از تهران، بزرگترين و مهمترين شهرستان استان 
محس��وب مي ش��ود، اما متاسفانه سالهاي متمادي، نيروي 
انتظامي در قالب سرکلانتري در اين منطقه حضور داشت 
که پاسخگوي نيازهاي اين شهرستان نبود و مردم انتظار 
داشتند تا با ارتقا ساختار نيروي انتظامي، خدمات رساني به 
نحو بهتر و شايسته تري انجام شود.«نماينده عالي دولت 

در شهرستان ري با بيان اين که پس 
از سالها پيگيري هاي مجدانه بالاخره 
اين اتفاق رخ داد، تصريح کرد: »توجه 
به مطالبات مردم و تحقق خواسته هاي 
آنها، از اصول اساس��ي دولت تدبير و 
اميد بوده و هس��ت، بر اين اس��اس از 
هم��ان نخس��تين روزهاي اس��تقرار 
دول��ت، کمر هم��ت به برآورده کردن 
نياز شهرس��تان به ارتقاي س��اختار نيروي انتظامي بستيم و 
امروز به حمدا... ش��اهديم که با موافقت فرماندهي نيروي 
انتظامي تهران بزرگ و دس��تور س��ردار اشتري فرماندهي 
نيروي انتظامي کش��ور، نيروي انتظامي شهرس��تان ري از 
س��رکلانتري به س��تاد فرماندهي ارتقا يافت.«جمالي پور 
اين ارتقا را گامي مهم در بالا بردن کيفيت خدمت رس��اني 
نيروي انتظامي ري به مردم ارزيابي کرد و اظهار داش��ت: 
»مردم شريف ري از سردار اشتري فرماندهي نيروي محترم 
نيروي انتظامي کشور و همچنين سردار رحيمي فرماندهي 
ني��روي انتظامي ته��ران بزرگ در خصوص تحقق اين امر 

مهم تقدير مي کنند و اين اقدام را ارج مي نهند.«

تجارت - استان بوشهر : مهندس سيد حميدرضا 
علم مدي��رکل راهداري وحمل ونقل جاده اي 
اس��تان بوشهر: به منظوررفاه حال شهروندان 
بليت سفرهاي نوروزي با ناوگان عمومي استان 
امسال بدون هيچگونه افزايشي پيش فروش 
مي شود ومردم مي توانندبليت سفربه شهرهاي 
دلخ��واه خوددراي��ام نوروزرا ب��ا قيمت کنوني 
دريافت کنند.وي همچنين افزود:درراس��تاي 

ايجادفرصت مناس��ب براي مس��افرين وهمچنين ترويج فرهنگ 
انجام سفرهاي برنامه ريزي شده ،پيش فروش بليت سفربا ناوگان 
عمومي درس��طح اس��تان آغازش��ده ومردم مي توانند با مراجعه به 
دفاترپيش��خوان دولت،دفاترشرکت هاي حمل ونقل درسطح شهر 
 com.safar724وي��ا کامپيوترهاي خانگ��ي ومراجعه به س��ايت
بليت سفرخودرادريافت دارند.مهندس علم تصريح کرد:امسال هم 
همانندس��نوات قبل تدابيرلازم باکمک انجمن صنفي شرکت هاي 
حمل ونقل مسافراس��تان انديش��يده شده وسلسله اقداماتي ازجمله 
آم��اده س��ازي ناوگان عمومي،نظارت برعرض��ه بليت،کنترل فني 
ناوگان و پيش فروش بليت درمراکز پر ازدحام و نظامي بکارگرفته 
مي شودتامردم بدون دغدغه درايام نوروز به شهرها ومقاصد دلخواه 

خودسفرکنند.مديرکل راهداري وحمل ونقل 
جاده اي همچنين ازآمادگي ناوگان استان براي 
جابجايي مردم خب��ر دادوافزود: باوجودصدها 
دس��تگاه اتوب��وس م��درن و پيش��ترفته و 
برخوردارازخدم��ات vip ک��ه يکي از جوانترين 
ناوگان مسافري کشورنيز مي باشد اين نويدرا به 
مردم مي دهيم که انشا... امسال هم هيچ خللي 
درجابجايي مس��افرين پيش نخواهدآمد.وي 
گفت: اقدامات لازم وپيشگيرانه اي نيز شامل کنترل فني وبهداشتي 
ناوگان قبل ازس��فرناوگان عمومي اجرايي مي ش��ودوبه ناوگاني که 
کارت معاينه فني معتبر وهمچنين کارت هوشمندسازمان را نداشته 
باش��نداجازه جابجايي مس��افرداده نخواهدشد.مهندس علم اضافه 
کرد: براي اطمينان ازرعايت اصول ايمني بوسيله رانندگان درطول 
س��فرنيز ناوگان اتوبوس��ي بوسيله س��امانه پايش هوشمند ناوگان 
)س��پهتن ( نصب ش��ده دراتوبوس��ها رصدمي شوند ودر صورت بروز 
تخلف،راننده اتوبوس جهت اعمال قانون به اولين پاس��گاه پليس 
راه واقع درمس��ير معرفي مي ش��وند.مديرکل راهداري وحمل ونقل 
جاده اي استان همچنين خبرازراه اندازي ستادويژه سفرهاي نوروزي 

دراين اداره کل خبرداد. 

تجارت-شهرکرد:  مرتضي شاهوردي - سرپرست 
اداره راهداري و حمل و نقل جاده اي شهرس��تان 
ش��هرکرد از تش��ديد فعالي��ت مرحل��ه نخس��ت 
راهدارخان��ه گردن��ه »خلک« ح��د فاصل محور 
پرتردد شهرکرد- کوهرنگ براي خدمات رساني 
به گردش��گران خبر داد. عليرضا مالکي در گفت 
وگ��و ب��ا خبرنگار تجارت اظهار کرد: س��اخت 12 
راهدارخانه پيش��رفته و مجهز به امکانات روز در 
دولت دوازدهم هدفگذاري وعمليات اجرايي آنها 

در س��ال جاري ش��روع ش��ده که 2 واحد آن در اين 
اس��تان است. وي افزود: راهدارخانه گردنه خلک 
در مس��ير ش��هرکرد - کوهرنگ که از نقاط حادثه 
خيز و پرتردد و قطب گردشگري کشور محسوب 
مي ش��ود، در يک هکتار زمين به صورت پايلوت 
کشوري اجرا مي شود. سرپرست اداره راهداري و 
حمل و نقل جاده اي شهرستان شهرکرد از تکميل 
س��وله هاي آشيانه ماشين آلات سنگين راهداري 
و انبار بزرگ ش��ن و نمک به ابعاد 850 مترمربع 

در اي��ن راهدارخان��ه خبر داد و گفت: از اين فضاي 
خدمات رس��ان، 600 مترمربع مربوط به آش��يانه 

ادوات راهداري است. وي اعتبار اين پروژه ملي را 
60 ميليارد ريال ذکر کرد و توضيح داد: با تمهيدات 
انديشيده شده در مرحله تکميلي اين طرح، امکانات 
اورژانس، پهپاد، اس��کان مسافر، نمازخانه، فضاي 
س��بز، آش��يانه ماشين آلات، س��اختمان اداري و 
امداد پليس راه مجهز خواهد ش��د. وي از آمادگي 
5 راهدارخانه در ش��هرکرد براي ارائه خدمات در 
تعطيلات نوروزي امسال خبر داد وي افزود: نصب 
و اصلاح تابلوهاي اطلاعاتي و اخطاري انتظامي، 

خط کش��ي راهها، اصلاح ش��يب ش��يرواني، رفع 
افتادگي ش��انه راهها، اجراي ش��يار لرزاننده و رفع 
خراب��ي روش��نايي تونل ه��ا و راهها، تهيه و نصب 
گاردري��ل، لک��ه  گيري و ترميم آس��فالت از جمله 
اقدامات بخش راهداري براي طرح نوروزي است. 
وي همچين استفاده ازمحلول استات پتاسيم براي 
نخستين بار در محور هاي برفگير همچون گردنه 
خلک به جاي نمک و شن توسط اداره راهداري و 

حمل نقل جاده اي شهرستان شهرکرد خبرداد .

تجارت-اسـتان گلستان:حس��ين احم��دي مديرعام��ل جمعي��ت هلال احمر 
گلس��تان، در حاش��يه برگزاري دومين همايش ملي مديريت بحران و پدافند 
غيرعامل که به ميزباني دانش��گاه آزاد واحد علي آبادکتول برگزار ش��د، اظهار 
ک��رد: در حقيق��ت از نظ��ر محت��واي برنامه ها و هم نوع اجرا ارتباط نزديکي بين 
مقوله پدافند غيرعامل و مديريت بحران وجود دارد.وي با بيان اين که مجموعه 
هلال احمر با هر دو قس��مت )پدافند غيرعامل و مديريت بحران( مي تواند به 
عنوان همکار و هم عامل اصلي ورود کننده در نظر گرفته شود، تاکيد کرد: در 
پدافند غيرعامل بيش��تر موضوعات آموزش��ي، پيش��گيري و مصون سازي و در 
حقيقت مديريت ريسک، پيش بيني و تاب آوري جامعه مدنظر است که تمام 
اين موضوعات در ش��رح وظايف هلال احمر هم ديده ش��ده اس��ت.مديرعامل 
جمعي��ت ه��لال احمر گلس��تان با بيان اين که امکان��ات و تجهيزات در اختيار 
هلال احمر اس��ت، ادامه داد: هلال احمر به عنوان معين دولت و بر اس��اس 
وظيف��ه ذات��ي مي توان��د امکانات و تجهيزات خ��ود را در اختيار مديريت بحران 
قرار داده و ميزان آس��يب ها را کاهش دهد.احمدي يادآور ش��د: به طور طبيعي 
اين دو وظيفه باعث مي شود جمعيت هلال احمر گلستان يکي از دستگاه هاي 
همکار در پدافند غيرعامل و موثر در مديريت بحران باشد و هم از اثرات علمي، 
معنوي و پش��تيباني همايش ها بهرهمند ش��ود و هم در برنامه ريزي هاي آينده 

جمعيت هلال احمر از آن استفاده کند.

تجارت-اسـتان مرکزي:منوچهر توس��طي عصر امروز در ش��وراي گفت و گوي دولت و بخش خصوصي 
استان مرکزي اظهار داشت: در جلسه امروز چهار دستور جلسه برنامه ريزي شده که شامل مشکلات 
فعالان حوزه عايق هاي رطوبتي دليجان در رستاي نشان تجاري و صادرات، ايرادات وارده به آيين نامه 
اجرايي بتد )د( ماده 132 اصلاحي قانون ماليات هاي مستقيم موضوع ماده 31 قانون رفع موانع توليد 
رقابت پذير و ارتقاي نظام مالي کشور، مشکلات زير ساختي و توسعه اي شهرک صنعتي شماره 3 اراک 
و بررس��ي لزوم ماده 59 قانون ثبت اختراعات و علائم تجاري مصوب اس��ت.وي با اش��اره به مش��کلات 
فعالان حوزه عايق هاق رطوبتي در زمينه صادرات و نشان تجاري افزود: يکي از تشکل هاي توليدي و 
اقتصادي مهم استان که سهم بسزايي هم در تامين نيازهاي کشور و همچنين صادرات و ارزآوري دارد، 
انجمن عايق هاي رطوبتي شهرستان دليجان با عضويت نزديک به 100 واحد صنعتي است.رئيس اتاق 
بازرگاني، صنايع، معادن و کش��اورزي اراک تصريح کرد: تمامي واحدهاي صنعتي عضو اين انجمن با 
سرلوحه قرار دادن اصل رعايت کيفيت و سال ها تلاش موفق شده تا علاوه بر تامين رضايت مشتريان 
داخلي و خارجي جايگاه ويژه و بازهر پس��ندي را براي محصولات عايق رطوبتي شهرس��تان دليجان 
فراهم آورد و در همين راس��تا اقدام به اخذ عايق رطوبتي دليجان به عنوان نخس��تين نش��ان جغرافيايي 
باري محصولات توليدي انجمن صنفي عايق هاي رطوبتي شهرستان دليجان از طريق سازمان ثبت 
اسناد و املاک کرده اند.توسطي بيان کرد: در تاريخ 15 تيرماه سال 89 عبارت دليجان به عنوان يک 
نشان جغرافيايي براي محصول عايق به صاحب امتيازي انجمن عايق رطوبتي دليجان صبت شد.وي 
ادامه داد: محل اس��تقرار واحدهاي توليد عايق در شهرس��تان دليجان ش��امل 53 واحد ش��هرک صنعتي 

دليجان، 24واحد ناحيه راوج، 19واحد قطب بوعلي و 2 واحد ناحيه دودهک است.

تجارت-اسـتان ايلام:ه��ادي ش��يرخاني در آيي��ن تجليل از پرس��نل نيروي 
انتظامي که در مقوله صيانت از اموال عمومي هميار صنعت برق بوده اند، گفت: 
پليس هميشه نقش حمايتي خود را در راستاي صيانت از بيت المال و مبارزه 
با پديده شوم سرقت انرژي به خوبي ايفا نموده است.دکتر هادي شيرخاني در 
همين باره افزود: يکي از مصاديق بارز مدنيت تعهد در برابر سرمايه هاي ملي 
اس��ت و همه ما موظفيم تلاش خود را در جهت مش��ارکت در حفظ منابع ملي 
چند برابر کنيم.وي ادامه داد: متاسفانه عده اي قانون گريز با ارتکاب به تجاوز 
به حقوق مردم و سرقت تجهيزات توزيع مشکلاتي را براي صنعت برق ايجاد 
مي کنند که در نهايت قش��ر قانونمند جامعه بايد هزينه آن را بپردازند.رييس 
هيت مديره ش��رکت توزيع برق ايلام خاطر نش��ان کرد: طي س��اليان گذش��ته 
پليس برنامه مدون و کاربردي خوبي را براي پش��تيباني ازصنعت برق تدوين 
نموده و در نهايت باز هم رس��الت مقدس پليس که دفاع از حقوق حقه مردم 
به ويژه قش��ر قانون مندان اس��ت محقق مي گردد که خود اين مهم مي طلبد 
نيروي انتظامي در استان مورد تقدير قرار گيرد.رييس شوراي انسجام بخشي 
مديران شرکت هاي وابسته به وزارت نيرو در استان تاکيد کرد: براي دستيابي 
ب��ه جامع��ه عاري از هر گون��ه انحرافات قانوني نيازمند حضور پليس به عنوان 
يک ضمانت اجراي قانون هس��تيم و خوش��بختانه نيروي انتظامي در استان به 

خوبي وظايف خويش را انجام مي دهد.

گـروه اجتماعـي: نمايندگان زن از همان 
ماه ه��اي ابتداي��ي آغ��از مجل��س دهم 
اص��لاح قوانين مربوط به حمايت از زنان 
و همچنين ازدواج کودکان را در دس��تور 
کار خ��ود ق��رار دادند. آنه��ا طي ماه هاي 
گذش��ته جلس��ات مختلفي ب��ا برخي از 
مراجع تقليد داشته اند. مدتي قبل بود که 
يک��ي از اي��ن نماين��دگان زن اعلام کرد 
که براس��اس اصلاح��ات صورت گرفته 
قرار اس��ت تا حداقل س��ن ازدواج براي 
دختران از 13 س��ال به 15 س��ال افزايش 
پي��دا کند. پي��ش از اين نيز برخي مراجع 
به ويژه روحانيون اهل س��نت نس��بت به 
انج��ام اين تغييرات نظر مثبتي داش��تند. 
چند هفته قبل طيبه سياوش��ي، نماينده 
م��ردم تهران در مجلس همچنين اعلام 
کرد که اين موارد پيش��نهادي قرار است 
تا از نظر حقوقي در مجلس مورد بررسي 
قرار گرفته و پس از آن براي تصميم گيري 

نهايي به صحن مجلس بيايد.
 ب��ا اين حال روز گذش��ته همين نماينده 
مجل��س از مخالف��ت بازوي پژوهش��ي 
مجل��س ب��راي اجراي اي��ن تغييرات در 
قان��ون خب��ر داد. اي��ن نماينده مجلس با 
اش��اره به مخالفت مرک��ز پژوهش هاي 
مجلس با طرح افزايش سن ازدواج گفت: 
اي��ن ط��رح تا هفته آينده در صحن علني 

مجلس اعلام وصول خواهد شد.
طيبه سياوشي در گفتگو با ايلنا در رابطه 
با سرانجام طرح افزايش سن ازدواج بيان 
داشت: افزايش حداقل سن ازدواج مدنظر 
کميس��يون اجتماعي بوده است، چراکه 
در ماده 1041 قانون مدني حداقل س��ن 
ازدواج در ايران 13 سال ذکر شده است، 
ام��ا زير اين س��ن نيز ب��ا مجوز و اذن پدر 

اجازه ازدواج داده مي شود. 
به دنبال اين هس��تيم که بتوانيم حداقل 
س��ن ازدواج را به 15 س��ال برس��انيم و 
ازدواج افراد زير 13 سال را به طور کامل 
ممنوع کنيم. وي افزود: دلايل اجتماعي، 
اقتص��ادي، بهداش��تي و روان پزش��کي 
ب��راي اي��ن ممنوعيت وجود دارد که طي 
جلسات کارشناسي که در فراکسيون زنان 
داش��ته ايم اين مستندات را ارائه داده ايم 
و آن را ضميم��ه طرح��ي کرده اي��م که با 
کمک موسس��ه تحقيقات اس��لامي قم 
ک��ه ي��ک موسس��ه تحقيقاتي وابس��ته 
ب��ه مجلس اس��ت آن را آم��اده کرده ايم. 
مرک��ز پژوهش ه��اي مجلس با افزايش 
س��ن ازدواج مخالفت مي کرد و به همين 
خاطر با موسس��ه تحقيقاتي اس��لامي قم 
در اي��ن خصوص همکاري کرده ايم و در 
ح��ال حاضر در اداره قوانين مجلس ارائه 

شده است.

سياوشي تاکيد کرد که اين طرح تا هفته 
آين��ده در صح��ن علن��ي مجلس اعلام 
وصول خواهد ش��د. اين نماينده مجلس 
در رابط��ه ب��ا مرحله رس��يدگي به لايحه 
حمايت از حقوق کودکان و نوجوانان که 
هشت سال از بررسي آن مي گذرد، گفت: 
بررس��ي اين لايحه در کميسيون قضائي 
مجلس به پايان رسيده است و علي رغم 
کاس��تي هايي که اين لايحه دارد و حتي 
خودِ نمايندگان و کارشناساني که در اين 
قضيه دخيل هس��تند نيز کمبودهاي اين 
لايحه را تاييد مي کنند اما در هر صورت 
ب��ه عنوان اولين قانون حمايتي و کيفري 
در زمينه کودکان و نوجوانان قدمي رو به 
جلو است. وي افزود: بررسي اين لايحه 
در کميسيون تمام شده است و در صحن 
علن��ي مجلس ني��ز اعلام وصول خواهد 
ش��د منتها تا الان هم که به اين مرحله 
رس��يده است با توجه به فضاسازي هايي 
است که توسط نهادهاي مدني در خارج از 
مجلس انجام شده و به لطف آنها و تلاش 

نمايندگان تا اين مرحله رسيده است.
سياوش��ي گفت: نمايندگان کميس��يون 
حقوق��ي و قضاي��ي تلاش زيادي در اين 

خصوص داشتند.
فراکس��يون زن��ان و مجل��س در تلاش 
هس��تند زمان��ي که اين لايح��ه از چاپ 
بيرون بيايد درخواستي براي آن بگذارند 
که تغيير دستور هفتگي مجلس را در اين 
خصوص داشته باشيم تا بتوانيم براساس 
اين تغيير دستور لايحه را در اولويت کاري 
مجلس قرار دهيم. سياوشي تاکيد کرد که 
فراکسيون زنان مجلس در حال پيگيري 
اين مساله است تا تقاضا در صحن علني 
مجلس به امضاي بيش از 50 نفر برس��د 
که در نهايت مورد موافقت هيات رئيسه 
قرار گيرد تا هر چه س��ريعتر نس��بت به 
بررس��ي اين لايحه پس از هش��ت سال 

اقدام شود.

گروه اجتماعي: قرار است تا امروز بررسي 
موض��وع ايرادات مطرح ش��ده از س��وي 
فرمان��داري ته��ران درباره ط��رح جديد 
ترافي��ک پايتخت در دس��تور کار اعضاي 
شوراي شهر قرار بگيرد. آنطور که رسانه ها 
اعلام کرده ان��د فرمانداري تهران برخي 
ايرادات را به مصوبه طرح ترافيک س��ال 
97 ش��هرداري وارد دانسته و اين ايرادات 
بايد از س��وي ش��وراي شهر برطرف شود. 
هفته گذش��ته بود ک��ه فرمانداري تهران 
برخ��ي مغايرت هاي طرح ترافيک س��ال 
97 ب��ا قان��ون را اعلام و ط��رح مجدد به 
شوراي شهر عودت داده شد. براي اصلاح 
مغايرت ها، ش��وراي ش��هر تهران 10 روز 
فرصت داشت تا نسبت به برطرف کردن 
ايراد ه��اي فرمان��داري اقدام کند. يکي از 
ايرادت شوراي تطبيق فرمانداري، تعيين 
ع��وارض ت��ردد در مح��دوده زوج و ف��رد 
است. ايراد بعدي که فرمانداري تهران به 
آن اش��اره کرده، موضوع ارائه س��هميه به 
آژانس ها، سرويس مدارس، وانت بار ها و... 
بوده اس��ت. در حال حاضر بايد ديد آيا در 
جلسه امروز )يکشنبه( شوراي شهر تهران 
اي��رادات فرمانداري به مصوبه ش��وراي 
برطرف مي ش��ود يا خي��ر. در صورتي که 
ايرادت برطرف نشده و موضوع به هيئت 
حل اختلاف کش��يده ش��ود بدون ش��ک 
مدت زمان زيادي تا اجرايي ش��دن طرح 
ترافيک جديد صرف خواهد شد. در همين 
حال رئيس س��ازمان امور ش��هرداري ها و 
دهياري هاي کشور گفت: با توجه به اينکه 
طرح ترافيک نياز به اصلاح داشت توسط 
فرمانداري تهران به ش��وراي شهر عودت 
داده ش��د و ش��وراي ش��هر نيز اصلاحات 
را انج��ام داده و مج��ددا به فرمانداري باز 
مي گردد. محمدعلي افش��اني با اشاره به 
آخرين وضعيت طرح ترافيک گفت: طبق 
قانون هر طرحي را که شوراي شهر مصوب 
کن��د، بايد به فرمانداري رفته و به صورت 

نهايي مصوب ش��ود و اگر نياز به اصلاح 
دارد برگردانده شود. بنابراين اين طرح نيز با 
توجه به اينکه نياز به اصلاح داشت توسط 
فرمانداري تهران به ش��وراي شهر عودت 
داده ش��د و ش��وراي شهر نيز اصلاحات را 
انج��ام خواه��د داد و مجددا به فرمانداري 
بازمي گردان��د اما درخصوص طرح زوج و 
فرد بايد گفت که اين طرح در سال آينده 
ني��ز ب��دون هيچ تغييري و مانند امس��ال 
خواهد بود. در همين حال محمد قانبيلي، 
عضو هيئت تطبيق مصوبات شوراي شهر 
تهران که بر مصوبات شوراي شهرپيش از 
ابلاغ نظارت مي کند با اش��اره به اعتراض 
فرمان��داري به طرح ترافيک جديد گفت: 
اگرچ��ه اس��م خبرن��گاران را در ابلاغيه 
نياورده ايم، اما اينکه س��هميه خبرنگاران 
را ب��ه حداقل رس��اندند، مورد اعتراض ما 
نيز هست. يک درصد از 103 هزار سهميه 
وي��ژه را به خبرن��گاران اختصاص داده اند 
که عددي نزديک به هزار عدد مي ش��ود 
و س��وال اين است؛ شهرداري مي خواهد 
اي��ن ه��زار عدد را به چه کس��ي بدهد؟ از 
آنها پرسيديم که آيا مي خواهيد خبرنگاران 
را فري��ب دهيد؟ من به صراحت مي گويم 
اکثر عزيزاني که در ش��وراي شهر تهران 
هستند، متاسفانه نسبت به قوانين شوراها 
اش��راف ندارند. نماينده اس��تان تهران در 

شوراي عالي استان ها با اشاره به مواردي 
که در ابلاغيه فرمانداري ذکر شده، درباره 
تصوي��ب اصل ط��رح در ش��وراي عالي 
ترافيک گفت: برخي از اعضاي ش��وراي 
شهر اذعان مي کند از آنجايي که شوراي 
عالي ترافيک اين طرح را تاييد و تصويب 
ک��رده کميته انطب��اق نمي تواند روي آن 
نظ��ري بده��د، اما همه طرح زير س��وال 
است. مصوبات شورا براساس قانون بايد در 
کميته انطباق بررسي شوند. طرح به کميته 
انطب��اق آمده و کلي ايراد دارد. وي افزود: 
همي��ن ک��ه مي خواهند براي طرح زوج و 
فرد نيز از مردم پول بگيرند يک طرح جدا 
مي خواهد. بايد در ابتدا شهرداري يا شورا 
در قالب يک طرح يا لايحه، مصوبه و مجوز 
را از ش��ورا مي گرفت که مي خواهد براي 
ورود ب��ه مح��دوده زوج و فرد هم عوارض 
دريافت کند و پس از تصويب در ش��وراي 
ش��هر به کميته انطباق مي آمد، اما طرح 
را در دل ط��رح ترافي��ک جديد جا داده اند، 
چرا که متاس��فانه سواد قانوني شورايي را 
ندارند. قانبيلي ادامه داد: تصويب اين طرح 
به امسال نمي رسد و اگر ايرادات رفع نشود 
به هيات حل اختلاف خواهد رفت و آنها هم 
نظر هيئت تطبيق مصوبات شوراي شهر 
تهران را خواهد پذيرفت، چراکه اش��کال 

قانوني است. 

يک نماينده مجلس از اعلام نظر مرکز پژوهش ها خبر داد؛

مخالفت با طرح افزايش سن ازدواج
عضو هيئت تطبيق مصوبات شوراي شهر تهران اعلام کرد؛

طرح ترافيک جديد زير سوال 


